



2022-23 年度入會/續會表格 Enrollment Form

會籍 Membership Period : 1.7.2022 - 30.6.2023

請用正楷填寫以下表格，並於適當的方格內加上「V」

Please complete this form in block letters. Mark 「V」 in the appropriate box.

個人資料 Personal Information

姓名 Name: _____ (先生 Mr. /女士 Ms. /小姐 Miss)

通訊地址 Mailing Address: _____

聯絡電話 Tel.: _____ 電郵 E-mail: _____

會籍 Membership: 新會員 New 續會 Renewal, 會員編號 Pals No.: _____

本人願意收取香港話劇團的 I would like to receive HKRep news by 電郵資訊 Email 郵寄資訊 Post

我欲以劇季門票免費入會 / 續會，並附上 2022-23 劇季 2 個不同劇目門票影印本。

I would like to apply for HKRep's free Pals membership (2022-23 Season). Enclosed are photocopies of tickets to 2 different HKRep programmes in the 2022-23 Season.

全年接受申請

1) 郵寄或傳真 By Post or Fax

填妥此入會表格，連同2個不同劇目門票影印本傳真至2815 5785或郵寄至「香港皇后大道中345號上環市政大廈4樓香港話劇團市務及拓展部」。

Complete this application form and return to HKRep together with photocopies of the tickets either by fax (2815 5785)

or by mail (Hong Kong Repertory Theatre, 4/F, Sheung Wan Municipal Services Building, 345 Queen's Road Central, Hong Kong).

2) 網上登記 Online Application

到劇團網頁填妥「好友營」入會申請表格，並上載2個不同劇目門票的影像。

Complete the online Pals membership application form and upload photographs of the tickets.

3) 親臨任何一套劇目之演出前台，填妥此入會表格，並連同2個不同劇目門票的影印本一併遞交。

Submit your completed application form with photocopies of the tickets to our staff at the HKRep Reception Desk during performances.

注意事項 Remarks

1. 本團一般於六星期內處理閣下之申請，並寄出會員卡；如六星期後仍未收到回覆，請於辦公時間內致電3103 5911或電郵至 pals@hkrep.com 與本團聯絡。
Your enrollment form is normally processed within 6 weeks and a Pals membership card will be mailed to you. Please call 3103 5911 during office hours or email pals@hkrep.com if you do not receive our reply in 6 weeks.
2. 閣下的姓名、電話、電郵及地址將用作是次活動之用途及推廣香港話劇團的以下項目包括(但不限於)節目推介、折扣、福利、優惠、籌款、會員活動、講座、研討會、教育活動、新聞資訊、報告及刊物。
Your personal data — name, telephone no., email address, mailing address — will be used for Pals enrollment and communication of HKRep news including (but not limited to) programme highlights, discounts, benefits, privileges, fundraising campaigns, members' events, talks, seminars, educational activities, newsletters, reports, publications and other promotional initiatives by the HKRep.